

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန

ရုံးအမှတ် (၅၂)၊ နေပြည်တော်

စာအမှတ်၊ စာစစ်/၁/ပြည်ပ(လျှောက်လွှာ)/၂၀၁၇ (၀၆၂၄)

ရက်စွဲ၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မေလ ( ၈ ) ရက်

အကြောင်းအရာ။ နိုင်ငံခြားရောက် မြန်မာနိုင်ငံသား ကလေးများ၏ အခြေခံပညာ သင်ယူခြင်း အစီအစဉ် အတွက် သင်တန်းသားများ ခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် နိုင်ငံခြားရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားကလေးများ အခြေခံပညာ သင်ယူခြင်းအစီအစဉ်သို့ တက်ရောက်လိုသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၂။ သင်တန်းဝင်ခွင့် လျှောက်ထားသူများသည် အောက်ပါအချက်များဖြင့် ပြည့်စုံရပါမည်-

- (က) သူငယ်တန်းသို့ တက်ရောက်သင်ယူခွင့် လျှောက်ထားသူသည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မေလ (၃၁) ရက်နေ့တွင် အသက် (၅) နှစ် ပြည့်ပြီးသူ ဖြစ်ရပါမည်။
- (ခ) သူငယ်တန်းသို့ တက်ရောက်သင်ယူခွင့် လျှောက်ထားသူသည် အသက် အထောက်အထား အဖြစ် မွေးစာရင်းမိတ္တူမှန်ကို တင်ပြရပါမည်။ (သို့မဟုတ်) ပူးတွဲဖော်ပြပါပုံစံ (က) အတိုင်း ဖြည့်စွက်ပြီး တစ်ပါတည်း တင်ပြရမည်။
- (ဂ) အခြားအတန်းများအတွက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တွင် အမြင့်ဆုံးအောင်မြင်ခဲ့သော အတန်း အထောက်အထားအဖြစ် အောင်လက်မှတ် (သို့မဟုတ်) ကျောင်းထွက် လက်မှတ် မိတ္တူမှန်ကို တင်ပြရပါမည်။ (နိုင်ငံခြားရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားကလေးများ အခြေခံပညာ သင်ယူခြင်း အစီအစဉ်မှ သင်ယူပြီးမြောက် အောင်မြင်သူများအတွက် တင်ပြရန်မလိုပါ။)
- (ဃ) နဝမတန်းနှင့် ဒသမတန်းသို့ တက်ရောက်သင်ယူခွင့် လျှောက်ထားသူသည် အောက်ဖော်ပြပါ စိတ်ကြိုက်ဘာသာတွဲမှ မိမိရွေးချယ်ထားသည့် စိတ်ကြိုက် ဘာသာတွဲကို ဖော်ပြရပါမည်-

စဉ်	မယူမနေဘာသာများ	စိတ်ကြိုက်ဘာသာတွဲများ
၁။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	ဘောဂဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ
၂။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	ဘောဂဗေဒ၊ ပထဝီဝင်၊ သမိုင်း
၃။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ပထဝီဝင်၊ သမိုင်း
၄။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ဘောဂဗေဒ၊ သမိုင်း
၅။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	သမိုင်း၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ
၆။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ
၇။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	ဇီဝဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ
၈။	မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ	ပထဝီဝင်၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ

၃။ နိုင်ငံခြားရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားကလေးများ အခြေခံပညာ သင်ယူခြင်း အစီအစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ပြဋ္ဌာန်းထားသော ကျောင်းသုံးစာအုပ်များကို မြန်မာနိုင်ငံရှိ မိသားစုများမှ အကူအညီရယူပြီး မိမိ အစီအစဉ်ဖြင့်သာ ရယူလေ့လာကြရပါမည်။ ပထမနှစ်ဝက်နှင့် ဒုတိယနှစ်ဝက်ဆုံး စာမေးပွဲဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်အလိုက် လျာထားသော သင်ခန်းစာများကို သက်ဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးများ၏ ပညာရေး တာဝန်ခံအရာရှိထံမှ ရယူနိုင်ပါသည်။

၄။ လျှောက်ထားသူသည် ပူးတွဲပါ သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပုံစံအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရေးသွင်းထားသော လျှောက်လွှာ (၂) စုံတွင် ပက်စီပိုအရွယ် ဓာတ်ပုံကိုကပ်၍ သက်ဆိုင်ရာသံရုံးမှ ပညာရေးတာဝန်ခံ အရာရှိထံသို့ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၁) ရက်နေ့ထက် နောက်မကျစေဘဲ ပေးပို့ရပါမည်။

၅။ သက်ဆိုင်ရာသံရုံးများမှတစ်ဆင့် သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာနသို့ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၁၀) ရက်နေ့ အရောက်ပေးပို့ရပါမည်။

၆။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ် ဒုတိယနှစ်ဝက်အတွင်း လျှောက်ထားလာသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ သည် ကျောင်းထွက်လက်မှတ်၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖြေဆိုခဲ့ပြီးသော ဘာသာရပ် ရမှတ်များကို ဖော်ပြသည့် လစဉ် ပညာရည်တိုးတက်မှုမှတ်တမ်း (Monthly Report Card) နှင့် လအလိုက် ကျောင်းလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်မှု အကဲဖြတ်မှတ်တမ်း (Comprehensive Personal Record) များ၏ မိတ္တူမှန်ကိုပါ ပူးတွဲ တင်ပြ ရပါမည်။

၇။ သင်တန်းသို့ ဝင်ခွင့်ရသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများသည် ပထမနှစ်ဝက်နှင့် ဒုတိယနှစ်ဝက်ဆုံး စာမေးပွဲများကို ဝင်ရောက်ဖြေဆိုအောင်မြင်ခြင်းရှိမှသာလျှင် အခြေခံပညာ သင်ယူပြီးမြောက် အောင်မြင်သူများ စာရင်းကို ထုတ်ပြန်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ကြိုတင် အသိပေးအပ်ပါသည်။



(မျိုးညွန့်)

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်  
မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန

ပညာရေးတာဝန်ခံအရာရှိ

မြန်မာသံရုံး၊ ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံး

အဖွဲ့ ရုံး၊ ..... မြို့

မိတ္တူကို-

- အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊
- ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီမံရေးရာဦးစီးဌာန၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊
- နိုင်ငံခြားရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားကလေးများ၏ အခြေခံပညာသင်ယူခြင်း ရုံးအဖွဲ့၊
- ရုံးလက်ခံ/ မျှောစာ။